


Brief introduction of 
SALLY TECHNOLOGY CO., LTD
莎丽科技股份有限公司

莎丽科技股份有限公司创立于1999年，是以卫浴产品的研发、制造、营销、服务为一体的专业现代化
企业。

自莎丽科技成立以来，始终专注卫浴领域，致力于成为全球厨卫空间领航者，专业生产淋浴房、全景
门、马桶、面盆、集成厨卫等等产品。总部位于粤港澳大湾区核心腹地广东中山，目前拥有3大自动
化生产基地，1个在建现代化办公生产大楼、占地超350亩。渠道覆盖中国并已在英、美、德、法、澳
洲等海外市场设立分公司。

秉承“时尚·超越·领先”的设计理念，坚持“客户至上”的服务宗旨，从产品研发到技术创新，从工
艺改良到品质检测，莎丽科技坚持以科技创新提升品牌竞争力，目前拥有163项国家授权专利和14个
行业独创设计第一，得到了广大消费者及社会的好评，先后获评高新技术企业、广东装配式建筑产业
基地、广东名牌产品、中国名优产品、国家级建材AAA级质量服务信用企业、专精特新中小型企业、
中国淋浴房十大知名品牌、广东省制造500强企业等荣誉。

面向未来，莎丽科技不断开拓创新，追求卓越，树立产品、营销、品牌全球化目标，让厨卫空间更美
好，为全球家庭带来更舒适的品质卫浴体验。

SALLY TECHNOLOGY CO., LTD founded in 1999, is a modern enterprise specializing in the 
research, development, manufacturing, marketing, and service of bathroom products.

Since its establishment, SALLY has been dedicated to the bathroom industry, aiming to become 
a global leader in kitchen and bathroom spaces. We specialize in producing shower cabins, 
panoramic doors, toilets, basins, integrated kitchen and bathroom products, and more. 
Headquartered in Zhongshan City at the heart of the Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay 
Area, we currently operate three large automated production bases with a fourth modern office 
and production building under construction, covering an area of over 350 acres. Our distribution 
channels span across China, with subsidiaries established in overseas markets such as the UK, 
US, Germany, France, and Australia.

With a design philosophy of "Fashion, Innovation, Leadership" and a commitment to "Customer 
First" service, Shali Technology focuses on technological innovation to enhance brand competi-
tiveness. We hold 163 national patents and have pioneered 14 industry-leading designs, earning 
praise from consumers and society alike. We have been recognized as a high-tech enterprise, 
Guangdong Prefabricated Construction Industry Base, Guangdong Famous Brand Product, China 
Famous Brand Product, National Building Materials AAA Grade Quality Service Credit Enterprise, 
among others.

Looking ahead, Shali Technology continues to innovate and pursue excellence, aiming for global 
product, marketing, and brand globalization. We aspire to make kitchen and bathroom spaces 
more beautiful and provide a more comfortable bathroom experience for households worldwide.


































































